

2. *Expresses the earnest hope* that all Members of the United Nations will find it possible to contribute to this programme both as a manifestation of United Nations solidarity and because of the urgency and magnitude of the need.

360 (XII). United Nations programme of technical assistance

Resolution of 10 March 1951⁴³

The Economic and Social Council

1. *Takes note* of the report⁴⁴ of the Secretary-General on the United Nations programme of technical assistance under General Assembly resolutions 58 (I), 200 (III) and 246 (III); and

2. *Notes with approval* the steps taken and the suggestions made by the Secretary-General with a view to ensuring the effective and integrated administration of the technical assistance programme of the United Nations.

361 (XII). Expanded programme of technical assistance

Resolution of 13 March 1951⁴⁵

The Economic and Social Council

1. *Takes note* of the second report⁴⁶ of the Technical Assistance Committee and of the second report⁴⁷ of the Technical Assistance Board transmitted by the Technical Assistance Committee;

2. *Transmits* the records of the discussion in the Council⁴⁸ and in the Committee⁴⁹ to the Technical Assistance Board and to the organizations represented on it for guidance in their work; and

3. *Decides* that the review of the financial and allocation arrangements of the expanded programme of technical assistance referred to in paragraph 11 of Council resolution 222 A (IX) shall take place at its thirteenth session.

362 (XII). Relations with and co-ordination of specialized agencies

Resolutions of 13 March 1951⁵⁰

A

REPORT OF THE ADMINISTRATIVE COMMITTEE ON CO-ORDINATION

The Economic and Social Council

Takes note of the eighth report⁵¹ of the Administrative Committee on Co-ordination.

⁴³ See 465th meeting of the Council.

⁴⁴ See document E/1893.

⁴⁵ See 466th meeting of the Council.

⁴⁶ See documents E/1920 and E/1920/Add.1.

⁴⁷ See documents E/1911 and E/1911/Corr.1.

⁴⁸ See documents E/SR.459 and 461 to 466 inclusive.

⁴⁹ See documents E/TAC/SR.6, E/TAC/SR.6/Corr.1, E/TAC/SR.7 to 9 inclusive, E/TAC/SR.9/Corr.1, E/TAC/SR.10, E/TAC/SR.10/Corr.1, E/TAC/SR.11 and 12.

⁵⁰ See 466th and 467th meetings of the Council.

⁵¹ See document E/1865.

2. *Espère vivement* que tous les Membres de l'Organisation des Nations Unies seront en mesure de participer à ce programme tant pour témoigner de la solidarité des Nations Unies qu'en raison de l'urgence et de l'ampleur des besoins existants.

360 (XII). Programme d'assistance technique de l'Organisation des Nations Unies

Résolution du 10 mars 1951⁴³

Le Conseil économique et social

1. *Prend acte* du rapport⁴⁴ que le Secrétaire général a présenté au sujet du programme d'assistance technique de l'Organisation des Nations Unies en exécution des résolutions 58 (I), 200 (III) et 246 (III) de l'Assemblée générale;

2. *Note et approuve* les mesures prises et les suggestions faites par le Secrétaire général en vue d'assurer la direction efficace et centralisée du programme d'assistance technique de l'Organisation des Nations Unies.

361 (XII). Programme élargi d'assistance technique

Résolution du 13 mars 1951⁴⁵

Le Conseil économique et social

1. *Prend acte* du deuxième rapport du Comité de l'assistance technique⁴⁶ et du deuxième rapport du Bureau de l'assistance technique⁴⁷ que lui a transmis ce comité;

2. *Transmet* le compte rendu des débats du Conseil⁴⁸ et du Comité⁴⁹ au Bureau de l'assistance technique et aux organisations qui y sont représentées, pour les guider dans leur tâche;

3. *Décide* de procéder, au cours de sa treizième session, à l'examen que prévoit le paragraphe 11 de la résolution 222 A (IX) du Conseil et qui concerne les dispositions d'ordre financier du programme élargi d'assistance technique ainsi que les dispositions relatives à la répartition des fonds.

362 (XII). Relations avec les institutions spécialisées et coordination de leur action

Résolutions du 13 mars 1951⁵⁰

A

RAPPORT DU COMITÉ ADMINISTRATIF DE COORDINATION

Le Conseil économique et social

Prend acte du huitième rapport présenté par le Comité administratif de coordination⁵¹.

⁴³ Voir la 465ème séance du Conseil.

⁴⁴ Voir le document E/1893.

⁴⁵ Voir la 466ème séance du Conseil.

⁴⁶ Voir les documents E/1920 et E/1920/Add.1.

⁴⁷ Voir le document E/1911.

⁴⁸ Voir les documents E/SR.459 et E/SR.461 à 466 inclus.

⁴⁹ Voir les documents E/TAC/SR.6, E/TAC/SR.6/Corr.1, E/TAC/SR.7 à 9 inclus, E/TAC/SR.9/Corr.1, E/TAC/SR.10, E/TAC/SR.10/Corr.1 et E/TAC/SR.11 et 12.

⁵⁰ Voir les 466ème et 467ème séances du Conseil.

⁵¹ Voir le document E/1865.